
Generalforsamling i vandværket 28-04-25  
Deltagere: bestyrelse + 12 borgere 

På dagsorden  Til referat 
Valg af dirigent Sten Madsen er valgt som dirigent.  

Indkaldelse til generalforsamlingen er godkendt. 
Bestyrelsens 
beretning 

Årets store punkter: (Se uddybning i slides) 
- Lidt om årets forbrug.  
- SRO-anlæg er blevet opdateret, så der fx kan holdes bedre øje 

med spild.  
- Grundvandssamarbejde med Silkeborg Kommune: handler 

bl.a. om at grundvandsbeskytte.  
- Energioptimering: Vi pumper så vidt muligt, når el-priserne er 

lavest. Vi ønsker også at etablere solceller til at dække noget 
af elforbruget.  

- Nødforsyning/ny boring: Pga. paragraffer har det ikke været 
muligt at få lov til at etablere en ny boring, så den ide er lagt på 
pause. I stedet er en nødforsyningsløsning hos Mollerup 
Vandværk en mulighed.   

Regnskab (Se uddybning i slides) 
Regnskabet skal hvile i sig selv, så der sigtes mod at gå i nul, hvilket 
det gør.  

Godkendelse Beretningen og regnskabet er godkendt.  
Budget (Se uddybning i slides) 

Vi kigger ind i særlige udgifter til solceller, flytning af hovedledning og 
udvidelse af forsyningsledninger.  
Ud over sædvanlige indtægter kommer der en særlig indtægt i 
kommende budgetår i forbindelse med tilslutningen af 
Friplejehjemmet.  

Godkendelse Budgettet godkendes. 
Indkomne forslag Forslag om ændring af vedtægter, så tidsfristen for indkomne forslag 

bliver ”14 dage før afholdelse af generalforsamlingen”. Hvis 
generalforsamlingen godkender forslaget, skal forslaget behandles i 
bestyrelsen og kan derefter godkendes ved næste generalforsamling.  

Forslaget bliver godkendt af generalforsamlingen d. 28/4-2025. 
Valg Henrik og Jørgen genvælges.  

Thomas Stegger vælges som suppleant.  
Evt.  Spørgsmål: kan indkomne forslag offentliggøres før 

generalforsamlingen? Svar: det bør lade sig gøre. Bestyrelsen går 
videre med det.  
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Spørgsmål: kan data fra privat vandmåler aflæses et sted digitalt, så 
man selv kan følge med i forbruget? Svar: nej. Det kommer sikkert 
med tiden.  
Hvordan er trykket uden for byen? Svar: Omkring 6,5 bar ude ved 
Toustrup Station.  
Spørgsmål: Hvordan er kompensationen når et område skal frigøres 
for pesticider mv? Svar: det forhandles hos kommunen.  

Nyt 
bestyrelsesmøde 

3. juni 2025 

 


